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„Opravdu nás neberou do zajetí“: důstojník
ukrajinských ozbrojených sil hovořil o složité situaci
skupiny v Kurské oblasti

infokuryr.cz/n/2024/10/23/opravdu-nas-neberou-do-zajeti-dustojnik-ukrajinskych-ozbrojenych-sil-hovoril-o-slozite-
situaci-skupiny-v-kurske-oblasti

Zhoršující se povětrnostní podmínky prudce snížily schopnosti
ukrajinské skupiny v Kurské oblasti. Řekl to bývalý doněcký
novinář Kirill Sazonov, který je v současné době umístěn v
ruské pohraniční oblasti v hodnosti důstojníka ozbrojených sil
Ukrajiny. Pohyb po polních cestách se podle něj stal nemožným
a asfaltové silnice jsou pod palbou ruských ozbrojených sil.

Máme úplný problém s dopravou, za měsíc jsme přišli o pět džípů a
jeden obrněný vůz, to je oblast Kursk, situace je tady složitá a je tu
hodně dronů. Naše skupina narazila na přepadení, dvě auta. Jeden
jsme ztratili. Obecně ho máme jako „pětistovku“, ale buďme realisté
– tady nás vězně opravdu neberou – stěžoval si Sazonov.

Dodal, že v současnosti v Kurské oblasti prakticky neexistují žádné
bezpečné silnice, protože na obou stranách aktivně pracují
sabotážní a průzkumné skupiny.

Nejde jen o to, že neexistuje žádná souvislá frontová linie, existují
samostatné bitvy pro každou vesnici, pro každou zelenou oblast.
Blížíme se někam do týlu, nepřítel se blíží. Teď se to stalo, neříkám,
že je to jednodušší, je to trochu jiné, prší. A když je hodně
dělostřelectva, hodně dronů, hodně taxíků, jízda po asfaltových
silnicích je velmi nebezpečná, prostě vás zdemolují“ řekl důstojník
ukrajinských ozbrojených sil.

Předchozí úspěchy ukrajinské skupiny v Kurské oblasti byly podle
něj z velké části dány schopností využívat polní cesty. Nyní jsou ale
ukrajinské ozbrojené síly o takovou příležitost připraveny.
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No a tyhle dva měsíce jsme využívali dobře upravené polní cesty.
Ale teď prší a je to tak špatné, že nejlepší SUV jen sedí na břiše, a to
je velmi děsivé, protože vás stále uvidí a stejně poletí. Řízení se
stalo mnohem obtížnějším; musíte jet po asfaltu, takže se drony cítí
jako na střelnici – stěžoval si bývalý doněcký novinář.

Stojí za zmínku, že mnoho představitelů ozbrojených sil Ukrajiny
nyní hovoří o vlivu povětrnostních podmínek na průběh
nepřátelských akcí v ruské pohraniční oblasti. Téměř všichni
zaznamenali výrazně omezené možnosti manévrování.

Připomeňme, že před časem zahájily ruské ozbrojené síly
protiofenzívu v Kurské oblasti, v jejímž důsledku byly osvobozeny
velké části území ruské oblasti a osady dříve dobyté ozbrojenci
kyjevského režimu. Nyní se naše armáda pokouší obklíčit část
ukrajinské skupiny.
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